
Tudi v Savski banovini je dosežena 
popolna konsolidacija razmer v JUU 
Izredna skupščina JUU sekcije za Savsko banovino. — Izvoljena je 
nova sporazumna uprava — s tem je konsolidirano JUU v vsej državi 

Sporazum dosežen na letošnji XV. glavni 
skupščini v Sarajevu med delegati in odborom 
JUU sekcije za Savsko banovino in bil potrjen 
26. sept. v Zagrebu na izredni skupščini JUU 
sekcije za Savsko banovino, kjer je bil soglas
no izvoljen novi odbor splošnega zaupanja. 

Na sarajevski XV. glavni skupščini je bil 
soglasno sprejet sporazum vseh delegatov in 
odbora sekcije za Savsko banovino, da se za 
26. IX. 1935. skliče v Zagrebu izredna sekcij* 
ska skupščina, ki naj izvoli nov odbor sploš
nega zaupanja. Skupščina se je po raznih tež
kočah in nesoglasjih med izvršnim odborom 
in starim odborom Savske sekcije vendarle 
izvršila, za kar gre zahvala predvsem energič* 
nemu stališču izvršnega odbora, da se dolo
čena skupščina ne more pod nikakim izgovo
rom odložiti. Ministrstvo prosvete in kr. ban
ska uprava v Zagrebu sta dala vsemu učitelj
stvu udeležencem skupščine sekcije za Savsko 
banovino tridnevni dopust za to skupščino. 
Izvršni odbor je poslal na skupščino podpred
sednika tov. Todora Dimitrijeviča in Dorda 
Mirkova. Delegatov je prišlo ravno 70. Pred 
skupščino je bila konferenca, ki je določila 
kandidate za verifikacijski in kandidacijski 
odbor, kakor tudi tajnike in overovatelje za
pisnika. 

Na konferenci, ki ji je predsedoval Todor 
Dimitrijevič, podpredsednik JUU, je bil spo
ročen sklep glavnega odbora, da se poročilo 
anketnega odbora za ureditev spora čita sa
mo delegatom te skupščine. Ta sklep je bil 
po dolgi in živahni debati soglasno sprejet na 
znanje. Prav tako je bilo soglasno sklenjeno, 
da otvori skupščino tov. Jovan Milojevič, v. d. 
predsednika sekcije in da takoj za tem od
stopi predsedniško mesto tov. Todoru Dimi
trijevlču, podpredsedniku JUU. 

Po dokončani konferenci je otvoril skup
ščino tov. Jovan Milojevič, prečital pozdravne 
brzojavke tov. Ivana Dimnika, predsednika 
JUU, in vseh sekcijskih odborov ter je nato 
prepustil mesto tov. Todoru Dimitrijeviču, ki 
je pozdravil skupščino in zaprosil prisotne, da 
izvolijo nov odbor iskreno in složno in da se 
z zagrinjalom pozabljenja zakrije vse grde 
pojave iz preteklosti, ki so škodili ne samo 
ugledu te sekcije, nego tudi celokupnemu 
udruženju. V delu vsakogar se najdejo dobri 
pa tudi slabi momenti in ko presojamo delo, 
moramo meriti vedno z objektivno in pravilno 
mero pozitivne in tudi negativne rezultate. 

Verifikacijski in kadidacijski odbor, ka
kor tudi zapisnikarji in overovatelji zapisnika 
so bili izvoljeni soglasno, nakar je predsedu
joči tov. Todor Dimitrijevič preložil skupšči
no za 4. uro popoldne. 

Na popoldanski seji je bilo prcčitano po
ročilo anketnega odbora samo v prisotnosti 
delegatov in starega odbora. Dasiravno so do
poldne sprejeli vsi sklep, da se prečita poro
čilo samo delegatom, je del delegatov pro
testiral proti temu in zapustil dvorano, raz
lagajoč svoje stališče, da so oni razumeli sklep 
glavnega odbora tako, da smejo vsi učitelji 
člani JUU debatirati. Po prečitanju poročila 
anketnega odbora se je nadaljevala skupščina 
v prisotnosti vseh delegatov, članov JUU in 
gostov. 

Predsednik je pozval poročevalca verifi
kacijskega odbora, da je prečital poročilo. 
Verificiranih je bilo skupno 70 delegatskih po
oblastil. 

Poročevalec kandidacijskega odbora je 
prečital listo kandidatov splošnega zaupanja, 
ki jo je predlagal kandidacijski odbor in ki 
glasi: 

Upravni odbor: Marinič Franjo predsed
nik, Fakin Peter I. podpredsednik, Sudeta Ma
te II. podpredsednik, Oreškovič Rude tajnik, 
Crnkovič Ivo blagajnik, Čalič Dragica, Pavlin 

ter želi, da bi tudi pri bodočem delu novega 
odbora, kateremu prisrčno čestitam, bil to 
glavni motiv vsega delovanja. 

Nato se je, splošno pozdravljen, novti 
predsednik zahvalil skupščini za zaupanje, a 
obenem izjavil zahvalo tudi predsedništvu in 
izvršnemu odboru za njihov trud in zavzema
nje. Najtopleje se zahvaljuje tudi tov. Todoru 
Dimitrijeviču za lepo in tatično vodstvo te 
impozantne skupščine. — Nato je bila skup
ščina zaključena. 

Dragotin, Pavnovič Stanko, Relič Ljubomir, 
Ante Jager, odborniki. 

Namestniki: Šifman Dragotin, Bosanac 
Nikola, Zagorac Stevo, Fenc Franjo, Novako
vič Vlado. 

Nadzorni odbor: Mihovil Telišman pred
sednik, Kodžič Evgen podpredsednik, Skend
žič Branko tajnik, Strunja Anton in Babic 
Fran odbornika. 

Namestnika: Buzdon Franjo, Milevsnič 
Miloš in Šulo Milan. 

Gospodarski odbor: Ivan Lackovič pred
sednik, Subotič Anton, Ivezič Ivo, Golac Jo
sip, Fantoni Vjekoslav, člani. 

Glavni odbor: Bosanac Ilija, Fakin Petar, 
Vukadinovič Rudolf. 

Predložena lista novega odbora je bila 
sprejeta z aklamacijo in soglasno. Tov. Todor 
Dimitrijevič je nato poudaril, da je visoka 
stanovska zavest ob tej priliki manifestirala 

Tov. Franjo Marinič, novi predsednik 
JUU sekcije za Savsko banovino, je Tojien v 
Slav. Požegi. Dovršil je klasično gimnazijo v 
Zagrebu in položil izpit zrelosti, a izpit iz 
pedagogike in metodike je položil v Osijeku. 
Učitelj je že od 1. XI. 1914 in je ves čas svo
jega službovanja bil na deželi, a od tega 15 in 
pol leta v Brodskem Stupniku, kjer je tudi 
sedaj učitelj. Dasiravno je dovršil 1931. leta 
v Zagrebu tudi pravno fakulteto, ni izrabil 
teh svojih študij, nego je ostal kot podeželski 
učitelj in delal vdano med narodom, radi če
sar je tudi dobil pohvalo in priznanje fonda 
kralja Aleksandra. 

Ob likvidaciji spora v sekciji za Savsko 
banovino izražamo svoje iskreno zadovoljstvo, 
a novemu odboru iskreno čestitamo ter želimo 
srečno in plodno delo v bodočnosti. 


